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OBEC OKROUHLÁ RADOU Ň 
ZÁPIS Č. 11. 2016 

ze zasedání zastupitelstva obce Okrouhlá Radouň, dne 25. 11. 2016 
Zasedání zastupitelstva obce se konalo v místním Regent klubu od 19:00 hod.  
Zasedání vedl starosta obce p. Zdeněk Leitner. 
 
 
Přítomní:      Zdeněk Leitner, Jaroslav Holický, Romana Šváchová,  
   Andrea Šívrová, Josef Janů, Martin Rak, František Kolá ř 
Omluven:   
 
 
Zapisovatel: Romana Šváchová 
Ověřovatelé: Andrea Šívrová, Martin Rak 
 
 
Program zasedání: 
 

1) Zahájení 
2) Zhodnocení hospodaření za rok 2016 
3) Návrh rozpočtu na rok 2017 
4) Kalkulace vodné na rok 2017 
5) Kalkulace stočné na rok 2017 
6) Žádost o dotaci – přístupová a parkovací plocha k obchodu + místo pro kontejnery 
7) Směna pozemku 
8) Smlouva a poskytnutí dotace Burešová 
9) Plánované akce na rok 2017 – rezervy 
10) Výstavba nových parcel – počet obyvatel v obci 
11) Místní program obnovy venkova aktualizace 
12) Diskuse 
13) Závěr 

 
 
 
2)  Zahájení  
Starosta obce zahájil ZO v 19:00 hod, přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů, zastupitelstvo je tedy 
usnášeníschopné. 
 
Bylo konstatováno, že byla splněna usnesení z minulého zastupitelstva.  
 
Původní program rozšířen o bod: 

- Žádost o příspěvek RMS do tomboly. 
 
Hlasování: 7 : 0 : 0    
 
ZO bere na vědomí rozpočtovou změnu č. 9, 10, 11. 
 
 

1) Zhodnocení hospodaření za rok 2016 
Zastupitelstvo obce schválilo výhodnost nákupu již hotových parcel (konečná vyjednaná cena 430 Kč / m2) 
oproti budování nových parcel (630 Kč/ m2). Bylo konstatováno, že nebyl zadán znalecký posudek o 
přiměřenosti ceny, protože výhodnost nákupu spočívala nejen v ceně, ale také v tom, že doposud 
nezastavené parcely nebudou zarůstat plevelem a esteticky narušovat ráz obce, dalšm benefitem byla 
skutečnost, že parcely byly ihned k dispozici (pokud by se prováděla výstavba nových parcel trvalo by to 
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min. rok až dva) a tudíž zájemci o výstavbu rodinných domů  zůstaly v obci (manželé Housarovi a 
Neugebauerovi).  
 
Hlasování: 7 : 0 : 0     
 
ZO bylo seznámeno s průběžným výsledkem hospodaření za rok 2016. 
 
 

2) Návrh rozpočtu na rok 2017 
ZO byl předložen návrh rozpočtu na rok 2017 a následně jej schválilo. 
 
Hlasování: 7 : 0 : 0     
 
 

3) Kalkulace vodné na rok 2017 
ZO byla předložena kalkulace na vodné pro rok 2017 a tato kalkulace byla hlasování schválena. 
 
Hlasování: 7 : 0 : 0      
 
 

4) Kalkulace stočné na rok 2017 
ZO byla předložena kalkulace na stočné pro rok 2017 a tato kalkulace byla hlasování schválena. 
 
Hlasování: 7 : 0 : 0      
 
 

5) Žádost o dotaci – přístupová a parkovací plocha k obchodu + místo pro kontejnery 
ZO projednalo možnost podání žádosti o dotaci na tuto akci. 
ZO schválilo podání žádosti o dotaci na akci „Přístupová a parkovací plocha k obchodu + místo pro 
kontejnery“. 
 
Hlasování: 7 : 0 : 0      
 
ZO rovněž schválilo provedení nového propočtu nákladů pro tuto akci u firmy P-Atelier.  
 
Hlasování: 6 : 1 : 0      
 
 

6) Směna pozemku 
ZO projednalo směnu pozemku a dohodlo se na odložení rozhodnutí na další zasedání zastupitelstva. 
 
 

7) Smlouva o poskytnutí dotace Burešová 
ZO schválilo poskytnutí daru pro rok 2016 ve výši Kč 12 000,-. 
 
Hlasování: 7 : 0 : 0     
 
 ZO schválilo poskytnutí daru. 
Zastupitelstvo obce se usneslo, že pokud nájemce maloobchodní prodejny v obci, paní Ivana Burešová, 
zajistí v kalendářním měsíci provoz prodejny každý týden minimálně ve dvou dnech, poskytne ji do 15 
následujícího měsíce dar ve výši 1 000,- Kč. Pokud paní Burešová nezajistit takto stanovený provoz, 
rozhodne zastupitelstvo o případném snížení výše daru nebo neposkytnutí daru. 
 
Hlasování: 7 : 0 : 0     
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8) Žádost o příspěvek RMS do tomboly 

ZO schválilo příspěvek RMS do tomboly v maximální výši Kč 1000,-  
 
Hlasování: 6 : 0 : 1      
 

9) Místní program obnovy venkova aktualizace 
ZO schválilo aktualizaci místního programu obnovy venkova aktualizace. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 1     
 

10) Plánované akce na rok 2017 – rezervy v rozpočtu 
Starosta obce seznámil přítomné s přebytkem hospodařní z minulých let a celková částka pro možné 
investice je přibližně 9 500 000,- kč. 
ZO projednalo možné plánované akce – projekt na ČOV a kanalizace, obnova prostranství před OU, cesty, 
multifunkční hřiště. 
 
 

11) Výstavba nových parcel – počet obyvatel v obci 
ZO neschválilo výstavbu nových parcel bez cest. 
Starosta obce seznámil přítomné s vývojem počtu obyvatel v obci (v současné době je v obci trvale hlášeno 
201 obyvatel), s tím že pokud dojde k snížení počtu pod 200 k 1.9. daného roku, bude příjem obecního 
rozpočtu a přibližně 400 000,- menší. 
 
Hlasování: 3 : 4 : 0      

 
 

12) Diskuse 
 

V diskusi která proběhla při projednávání jedlotlivých bodů jednání bylo diskutovány tyto náležitosti: 
−−−− cenová výhodnost nákupu parcel 
−−−− nepřiměřeně vysoká cena rekontrukce prostranství kolem obchodu a zřízení místa pro kontejnery 
−−−− opakovaně zanesený kanál u zastávky, neúklid návsi 
−−−− termín dokončení rekonstrukce návsi 

 
13)  Závěr  

 
Starosta poděkoval všem zastupitelům a veřejnosti za účast na zasedání obce. Zasedání bylo ukončeno ve 
20:45. 
 
 
Termín konání příštího zasedání ZO bude 15. 12. 2016. 
 

 
Usnesení: 
 
č. 87) ZO schválilo program zasedání. 
č. 88) ZO schválilo výhodnost nákupu již hotových parcel. 
č. 89) ZO schválilo návrh rozpočtu na rok 2017. 
č. 90) ZO schválilo kalkulaci na vodné pro rok 2017. 
č. 91) ZO schválilo kalkulaci na stočné pro rok 2017. 
č. 92) ZO schválilo podání žádosti o dotaci na akci - Přístupová a parkovací plocha k obchodu + místo 
pro kontejnery. 
č. 93) ZO schválilo provedení nového propočtu pro akci Přístupová a parkovací plocha. 
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č. 94) ZO schválilo poskytnutí daru pí. Burešové pro rok 2016. 
č. 95) ZO schválilo podmínky pro poskytování  daru pí. Burešové   
č. 96) ZO schválilo příspěvek RMS do tomboly. 
č. 97) ZO schválilo aktualizaci Místního programu obnovy venkova. 
č. 98) ZO neschválilo výstavbu nových parcel. 
 
 
 
  
Zapsala:    Romana Šváchová 
 
 
 
Ověřovatelé:  Andrea Šívrová    Martin Rak     

   
 
 
 
Starosta obce:   Zdeněk Leitner 


